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نورافکن: در لیگ VAR نداریم رفت و برگشت به VAR باختیم!/ سرتر بودیم ولی روی یک
اشتباه باز هم به مشکل خوردیم

 سه شنبه ۸ اسفند ۱۴۰۲ - ۲۰:۵۶ شناسه خبـر : ۱۳۷۳۳۱

 بازیکن تیم سپاهان معتقد است وضعیت این تیم پس از شش شکست متوالی بحرانی نیست.

امید نورافکن پس از شکست سپاهان مقابل استقلال اظهار کرد: دو موقعیت صد درصد داشتیم که نتوانستیم به گل تبدیل

کنیم. به هواداران سپاهان قول میدهم و مطمئن باشند محکم به لیگ بازمیگردیم. ما دوشنبه با شمس آذر بازی داریم و

امیدوارم به لحاظ روانی خودمان را ریکاوری کنیم.

VAR نداریم و رفت و برگشت به VAR نداریم. در لیگ VAR وی در ادامه افزود: در بازی با الهلال هم ما عادت به
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باختیم. در جریان بازی از الهلال سرتر بودیم، ولی سر یک اشتباه باز هم به مشکل خوردیم. در لیگ برتر هم الان شرمنده

هواداران شدیم.

هافبک تیم فوتبال سپاهان در پاسخ به این پرسش که چقدر امیدوار است تیمش از بحران خارج شود، گفت: اسمش بحران

نیست. شما اسمش را بحران میگذارید. خیلیها در اصفهان الان ناراحت هستند، ولی ما در رختکن همقسم شدیم که

انشاءاالله آخر فصل قهرمان شویم.

نورافکن تصریح کرد: ما نمیتوانیم از این موضوع فرار کنیم. درست است که باختیم، ولی در رختکن همقسم شدیم که

به لیگ بازگردیم.

بیشتر بخوانید: ویدیو| واکنش نورافکن به اقدام تماشاگران استقلال

انتهای پیام/
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